
                                                                                                                         

                                        
 

 
 
 
 
Verslag besloten bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg dd. 17 december 2019, de 
Beijerd 15.30 uur. 
 
Afwezig: Costa, Nell, Jack 
 

1) Nieuwe Mark 

Het bestuur heeft besloten géén formeel partnerschap aan te gaan met de Gemeente Breda 

over het project Green Quays. In een brief aan de Gemeente hebben we uitgebreid 

aangegeven waarom we dit niet kunnen accepteren. Het partnerschap zou inhouden dat een 

deel van de verleende subsidie in het bezit van de Wijkraad zou komen, die daarvoor 

projecten (vnl. op gebied van communicatie met de bewoners) zou starten. Echter, de 

Wijkraad is hier qua capaciteit en kennis niet op ingericht en ook het hiervoor inhuren van 

personeel is geen oplossing. De Gemeente begrijpt de afzegging, Wijkraad 

Stadshart/Valkenberg blijft uiteraard beschikbaar binnen het project en binnen de 

mogelijkheden van de Wijkraad. 

2) Gebiedsprofielen  

Gemeente Breda en de ondernemers hebben een ochtend georganiseerd in de Avenue hoe 

men aankijkt tegen de toekomstige mogelijkheden van de binnenstad. Op 4 verschillende 

plekken is in telkens veranderende samenstelling gediscussieerd over deze materie. Waar 

moet Breda zich op richten? Zijn we een Bourgondische stad, een evenementenstad, een 

historische stad, een studentenstad, wonen in de binnenstad of doen we alles? In elk geval 

heeft dit levendige discussies opgeleverd en hebben we het standpunt van bewoners kunnen 

vertolken. De Gemeente zou van de hele discussie nog een samenvatting maken, die hebben 

we echter nog niet gezien. Piet, Tonny en Nell hebben de discussies meegemaakt, zie ook 

vorig verslag. 

3) Voortgang evenementen discussie, 

Inmiddels hebben we een aantal gesprekken met politieke partijen gehad en meer 

gesprekken zullen gaan volgen. We hebben wel het idee dat ook bij BEO, KHN en 

Ondernemers wat meer feeling is ontstaan over een aantal zaken, zoals het 

evenementennummer en de communicatie met bewoners/bezoekers. Over zaken als 

eindtijden, geluid en locatiebeleid wordt (vnl. bij de Gemeente) nog divers gedacht. Ook is de 

discussie met KHN enigszins bezoedeld door de activiteiten van de vice voorzitter, door 

opmerkingen over evenementen in het Ginneken. In het nieuwe jaar zullen we hier om 

duidelijkheid gaan vragen.  
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4) Voorzitterschap 2020, bemensing Wijkraad 2020, portefeuille-indeling 2020 

Binnen het DB is besloten dat Piet nog even doorgaat als voorzitter, waarbij Costa het 

secretariaat schap weer op zich gaat nemen. Tonny zal in voorkomende gevallen ook het 

secretariaat ondersteunen. Daarmee zijn we er nog niet: binnen het bestuur is de “workload” 

ongelijk verdeeld en hier moeten we op acteren. Begin 2020 moeten we dan ook met de 

portefeuille in de hand gaan kijken wie nu waar zijn inzet eventueel kan verhogen, of wellicht 

moeten we saneren in het aantal portefeuilles. Echter, zodanig dat de brede blik die de 

Wijkraad wil hebben op het wel en wee in het Stadshart/Valkenberg behouden blijft. Ook 

zullen we in 2020 nadrukkelijk moeten zoeken naar aanvullingen binnen het bestuur. 

 

 

Vergaderschema 2020 

 

Besloten of met gasten:  21 januari, 18 februari, 17 maart, 21 april, 19 mei, 16 juni, 21 

juli, 18 augustus, 15 september, 20 oktober, 17 november, 22 

december 

Themavergaderingen: nog te bepalen 

In gesprek met de Wijkraad: januari 2020 

 


